
kl. 16:28 18.marts 2009

Hr Minister 
Jeg tillader mig at rykke for svar på min skrivelse af 2. februar 2009.

Det eneste jeg har hørt fra offentligheden er et svar fra skov og naturstyrelsen ved Flemming 
Tornæs om at der ville være svar i løbet af en måned.
Undertegnede har intet hørt, og tiden nærmer sig hvor vi skal til at campere igen så ville det være 
rart at vide om vi er købt eller solgt.

Der er ca. 500 standby Campister fordelt på de danske pladser, det må vel være vores ret at vide 
om vi må beholde vore telte eller om vi skal organisere os så der kan komme gang i evt. retssager, 
så det kan blive gjort klart en gang for alle om vi må benytte vor i god tro indkøbte fortelte.

Med venlig hilsen

Jan Andersen

Ps. Dette indlæg er ligeledes sendt til:
Samtlige medlemmer af Miljøudvalget.
Samt lagt ud på gruppen "Bevar standby telte på danske campingpladser" på Facebook.com.

Jan Stougaard Andersen skrev
kl. 21:08 i 18.marts 2009
Svar på skrivelse modtaget fra Jørn Dohrmann medlem af miljøudvalget 17-03-2009 kl.16:23.

Men det må i, for det skal være noget som den enkelte plads selv bestemmer, eller i en lokalplan 
fastlagt.

Med venlig hilsen

Jørn Dohrmann
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